
US Protokoll 2025-04 

Datum:  
Plats: 

2025-02-25 
Digitalt 

Deltagare: 
Christer Eriksson  
Hans Öhlund  
Ulf Grape 
Anders Jansson 
Håkan Fritz 
Per Edberg  
Hans Johansson   
Inger Högström-Westerling 
Lasse Carlsson  
Susanne Nicklasson  

Anmäld frånvaro: 
Jonas Turitz  

Adjungerade: 
Henrik de Vries 
Cecilia Obitz (under punkt 5.1) 

 

1. Öppning av mötet
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll
2025-02 och 2025-03
Bägge protokollen godkändes och lades till handlingarna.

4. Rapporter
4.1 Rapport från ordförande 

Annonsförsäljningen i tidningen Båtliv går bra.   
Ny medarbetare anställd på kansliet som administratör.  
Möte med Båtliv Sverige - där samarbetet fungerar bra. Henrik skickar ut 
minnesanteckningar från mötet.  
Årets Båtklubb utsedd – den 7:e mars blir det officiellt vilken klubb som valts. 
På Båtmässan i Stockholm kommer Båtlivets Unga Hjälte att presenteras.  



4.2 Rapport från Svenska Sjö intressenter 
Ordförande rapporterade från mötet med Svenska Sjö Intressenter där det framgick 
att Svenska sjö AB går bra och visar positiva siffror. 
Ordförande rapporterade även om den diskussion som varit kring Svenska Sjö AB:s 
marknadsföring och användningen av företaget Skippo. Kontentan av diskussionen 
kan sammanfattas med att Svensk Sjö Intressenter har fortsatt förtroende för VD och 
styrelse. 

4.3 Rapport från Skattmästaren 
Skattmästaren rapporterade att inget specifikt fanns att rapportera angående ekonomin. 

4.4 Rapport från NFB 
Hans Ö rapporterade att de digitala proven, med första provtillfället 1:a februari, 
fungerade utan anmärkning och allt har löpt på bra.  
NFB har antagit nya stadgar med anledning av att man tagit bort förhörsförättarna 
i samband med provtillfällena och ersatt dem med digitala prov och provvakter.  

4.5 Rapport från Organisationsgruppen 
Hans Ö rapporterade från den nya organisationsgruppen och deras möte den 13-14/2.
Det blir fortsatt fokus på arbetet med stöd och hjälp till båtklubbarna. Förslag från 
gruppen att ordförande och en representant från båtförbunden bildar referensgrupp.
Nytt möte 12:e mars digitalt.

4.6 Rapport från Kansliet 
Ny medarbetare i form av en administrativ assistent börjar den 1:a april. 
Rekryteringen av projektledare för de två projekten, som vi fått pengar från 
Svenskt Friluftsliv till, pågår.
Utbildning för Riksdagens Fritidsbåtsnätverks medlemmar till kustskeppare och 
förarbevis startar inom kort. 
Till ”Sverigeresan”, Svenskt Friluftslivs filmsatsning om friluftsaktiviteter, har SBU 
nominerat Aspö BK. 

4.7 Diariet inkomna skrivelser 
Diskussion fördes kring att det är några BK som lämnar och att orsakerna till det 
skiftar. De flesta är mindre men även två större (ca 200 medlemmar) och en är mycket 
stor (ca 1600 medlemmar).  

4.8 Nordiska Båtrådet 
Inger rapporterade om kommande halvårsmöte med EBA 4-6/4 i Portsmouths UK.  
Diskussion om vilka som ska delta på mötet den 4-6/ då det krockar med BRD. 
NBR:s möte äger rum i Sverige 25-27 september.  



4.9 Swedbank 
Henrik och Christer har haft ett möte med Swedbank angående båtklubbslånen. 
På grund av organisationsförändringar inom Swedbank har det varit problem med 
kontaktpersoner etc. 
Ansökan och instruktioner om hur man går till väga finns att ladda ner på batunionen.se 

5. Föregående bordlagda ärenden
5.1 Budget, resultat och balansräkning

Lasse C gick igenom resultat och balansräkning 
Beslut att föreslå nedanstående till BRD från årets resultat: 

Båtlivsfonden – 500 000 
SBU-Fonden - 500 000 
Båtklubbslån - 500 000 
BAS/Digital - 2 000 000 

US beslutade att godkänna årets resultat och balansräkning och att föreslå 
Båtriksdagen att fastställa densamma. 

Budgetdiskussion kring avgifterna för 2026 och 2027. 
US Beslutade att föreslå en höjning av avgiften med 3 kr för 2026 och 4 kr 2027. 

6. Ärenden för behandling
6.1 Båtriksdagen – ämnen förutom motioner och propositioner

Förslag på ämnen för diskussion utanför det fastställda programmet i samband med 
BRD. 
- Populärversion av båtpolitiska programmet
- Det positiva med att vara medlem i SBU.
- Hur ska vi få fler medlemmar?

6.2 Proposition angående direktiven 
Hans Ö redovisade innehållet i propositionen kring förslaget om vad som ska gälla för 
beslut om plats och tid för Båtriksdagen. 
Propositionens innehåll godkändes.  

6.3 Övriga propositioner och svar 
Alla propositioner etc. godkändes enligt tidigare beslut. 

6.4 Nordiska Bårrådets räkenskaper 
Förslag om ett avtal mellan Nordiska Båtrådet och SBU att SBU ombesörjer 
bokföringen och särredovisar den. Revisorn kommer att titta på det för godkännande 



Förslag att Winery Hotell i Solna föreslås att, även i år, bli platsen för kommande UR 
den 22-23/11 

6.6 Riksdagens Fritidsbåtsnätverks båtutflykt 

Den 4/6 blir Riksdagens Fritidsbåtsnätverks båtutflykt till Bosöns BK.  
Tidigare har vi haft US-möte i samband med utflykten. Henrik fick i uppdrag av att 
skicka ut ett kalendarium med förslag på kommande US-möten.  

7. Nästa möte
Startar fredag den 4:e april kl 13.00 med lunch på Hotell Skeppsholmen i Nacka.

8. Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet.

Beslut: 
Beslut att föreslå nedanstående till BRD från årets resultat:  
Båtlivsfonden – 500 000 
SBU-Fonden - 500 000 
Båtklubbslån - 500 000 
BAS/Digital - 2 000 000 
US beslutade att godkänna årets resultat och balansräkning och att föreslå 
Båtriksdagen att fastställa densamma. 
US Beslutade att föreslå en höjning av avgiften med 3 kr för 2026 och 4 kr för  2027.  
Propositionen till BRD angående förslaget för beslut om tid och plats för BRD 
godkändes. 
Henrik fick i uppdrag att skicka ut ett kalendarium med förslag på kommande 
US-möten. 

_______________________ __________________________ 
Ordförande Sekreterare 
Christer Eriksson Ulf Grape 
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